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Tárgy: A Szombathelyi Műszaki SZC Rázsó Imre Szakközépiskolája és Szakiskolája 

tagintézmény-vezető beosztás ellátására kiírt pályázatának véleményezése 

 

 

Jelen van:  Károlyi Tamás (KT tag) 

 

 

Varga Zoltánné jelenlegi intézményvezető pályamunkája érkezett meg egyedüliként a 

Szombathelyi Műszaki SZC Rázsó Imre Szakközépiskolája és Szakiskolája tagintézmény-vezetői 

pozíciójára kiírt pályázatra.  

A pályázat felépítése mindenki számára egyértelmű, jól elkülöníthetően négy részre osztható. A 

bevezető gondolatok után a pályázó kitér a helyzetelemzésre (ez teszi ki a pályázat legnagyobb részét), 

majd a lényeges fejlesztési elképzelésekkel folytatja. A pályázat utolsó fejezete tartalmazza a záró 

gondolatokat.  

Intézményünkben a közalkalmazotti tanács (továbbiakban KT), illetve tanácstagság jelentősége 

nagyobb, mint más iskolákban, ugyanis szakszervezet nem működik.  

Kollégáimmal egyetemben bízunk abban, hogy az információáramlás a régi-új vezető ténykedése 

alatt továbbra is gördülékeny, naprakész marad a KT felé.  

A pályázatból kiderül, hogy a pályázó eszközfejlesztése igényes, keresi a pályázati lehetőségeket. 

A KT jogosan várja el a munkáltatói jogokat gyakorló személytől az iskolában dolgozókat érintő 

változásokról nyújtott félévenkénti, rendszeres tájékoztatást.  

Örömteli kezdeményezése a pályázónak az a célkitűzése, hogy az iskolába jelenleg is járó, illetve 

a későbbiekben ide iratkozó diákokat egy patinásabb, felújított épületben fogadhassuk.  

Szintén pozitívuma, hogy számos elképzelése van az állóeszközök bővítésére és állagának 

javítására.  

Üdvözlendő továbbá az elektronikus napló alkalmazásához az egyéni laptopok beszerzésére 

irányuló törekvése is.  

Jó kapcsolatrendszert épített ki a fenntartóval, az országgyűlési képviselőkkel, az államtitkárral, 

akik bizonyos képzésekben segítették az intézményünket.  

A pszichológus alkalmazása bizony az iskolában dolgozó kollégáknak is segítséget nyújthatna a 

problémák feldolgozásában.  



2 

 

Fontos megoldani a szakmai és közismereti tanárok közel azonos leterheltségét, amire a pályázó 

törekszik.  

A pályázó a közismereti tanárok óraszámának csökkenése ellenére igyekszik különböző 

lehetőségek iskolai programba való felvételére, hogy ne történjen létszámcsökkenés.  

Pozitívum a HÍD II. programba, az idegen nyelvi és informatikai felnőttképzésbe való 

bekapcsolódás tervezése. 

 

A következő kérdések fogalmazódtak meg a pályázattal kapcsolatban: 

 Hogyan tervezi a munkahelyi légkör pozitív irányba való elmozdítását? 

 Az eddigi kompetenciaméréseken elért gyengébb eredmények javítására milyen konkrét 

elképzelései vannak a közeljövőben? 

 Hogyan képzeli el a tanórán kívüli programok megvalósítását a tanárok túlzott egyéni 

leterheltsége mellett? 

 Az elért sikerek (sport, szakmai, tanulmányi-közismereti tantárgyak területén) 

változatosabb értékelésének módszereire nincsenek példák a pályázatban, mivel lehetne 

ezeknek a jutalmazásoknak, elismeréseknek a tárházát bővíteni? 

 Miért nem jelenik meg a környezetvédelem fontossága az egészségvédelem mellett a 

pályázatban? Ezek korosztályosan fontos dolgok kellenek, hogy legyenek. 

 Miért nem jelenik meg markánsan az a fajta iskolai marketing tevékenység, amellyel a 

kedvezőtlen demográfiai körülmények között az iskola létszámának megtartása, növelése 

lenne a cél?  

 Nem gondol-e a jövőben a gördülékenyebb információáramlás érdekében a vezetői 

megbeszélések gyakoriságának növelésére? 

 Gondolkozik-e egyesület, vagy alapítvány létrehozásában, amelyek segítségével külső 

finanszírozási lehetőségeket nyerhetnénk iskolai tevékenységek céljára? 

 Miért nem jelenik meg a pályázatban a nemzetközi kapcsolatok építése? Gondolt-e arra, 

hogy intézményünk felvegye a kapcsolatot a környező német, vagy angol nyelvterületen 

lévő, szakképzést folytató intézményekkel? 

 A szülői kapcsolattartáson túl a szakképző cégekkel szorosabb és gyümölcsözőbb 

kapcsolattartásra milyen elképzelései vannak? 
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Összességében egy, az innovációt befogadó, flexibilis, az újításokra nyitott pályázatról van szó. 

A pályázó reális célokat tűz maga elé, biztosítani kívánja a különböző véleményalkotó fórumok és 

érdekképviseleti szervek jogkörének érvényesülését, valamint a vezető társak, a kollégák önálló 

munkavégzésének feltételeit. 

 A pályázatban leírtak sikeres gyakorlati alkalmazása fejlődő színvonalú oktató-nevelő munka 

elérését teszik lehetővé. 

 

 

 

 

Körmend, 2016. május 3. 

 

 

 

          Károlyi Tamás 

                KT tag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


